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ACTA DE REUNIÓ

Reunió del Consell de Departament núm. 204
Núm. de la sessió: 204
Data i hora: 20/12/2022 12:00
Lloc: TC2306DS

Assistents
Martínez Rodrigo, María de los Dolores - President
Sancho Bru, Joaquín Luis - Secretari/a
Andrés de la Esperanza, Francisco Javier - Membre
Bovea Edo, María Dolores - Membre
Braulio Gonzalo, Marta - Membre
Chulvi Ramos, Vicente - Membre
Delegació de vot de: Royo González, Marta

Colomer Mendoza, Francisco José - Membre
Company Calleja, Pedro Pablo - Membre
Gallardo Izquierdo, Antonio - Membre
Gracia Ibáñez, Verónica - Membre
Hernández López, Leonor - Membre
Huedo Dordá, Patricia Margarita - Membre
Ibáñez Forés, Valeria - Membre
Ibáñez Marín, María Angeles - Membre
Jarque Bou, Néstor José - Membre
Llop Harillo, Immaculada - Membre
Martínez Cuenca, Raúl - Membre
Moliner Cabedo, Emmanuela - Membre
Mondragón Cazorla, Rosa - Membre
Mora Aguilar, Marta Covadonga - Membre
Mota Babiloni, Adrián - Membre
Nebot Andrés, Laura - Membre
Pitarch Roig, Angel Miguel - Membre
Piñana Mormeneo, Martín - Membre
Portolés Flaj, José Manuel - Membre
Pérez González, Antonio - Membre
Reig Cerdá, Lucía - Membre
Roda Casanova, Víctor - Membre
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Roda Sales, Alba - Membre
Romero Sales, Sara - Membre
Ruá Aguilar, María José - Membre
Vergara Monedero, Margarita - Membre

Excusen assistència
Agost Torres, María Jesús
Cabello López, Ramón
Calleja Anta, Daniel
Hernandez Figueirido, David
Mulet Escrig, Elena
Navarro Esbrí, Joaquín
Rodríguez Cervantes, Pablo Jesús
Roig Flores, Marta
Royo González, Marta
Ruiz Pastor, Laura María
Vela Gasulla, Antonio Fabian
Vidal Nadal, María Rosario

Ordre del dia
1. Lectura i aprovació, si escau, de les actes de les sessions anteriors

2. Informe de la Directora

3. Assumptes d'aprovació

1. Distribució del pressupost del departament per a l'any 2023

2. Regles de funcionament d'accions lligades al FLO (finançament lligat a
objectius) per a l'any 2023

3. Autoritzacions d'estades de personal acadèmic visitant

4. Torn obert de paraula

Desenvolupament de la sessió
1. Lectura i aprovació, si escau, de les actes de les sessions anteriors

S'aproven per assentiment les actes de les sessions núm. 202 i 203.

2. Informe de la Directora

La Directora dóna la benvinguda a Javier Sabater, nou representant de l'estudiantat
al Consell de Departament, i per extensió a la Junta Permanent, i a Laura Nebot,
que ha aconseguit una ajuda Margarita Salas. També informa que M. Eugenia
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Torner ha deixat de formar part del professorat del departament, i que el procés
de contractació de professorat associat per suplir-la a l'àrea de MMCTE està ja
molt avançat.
A continuació informa dels següents temes:
- S'ha emplenat l'informe del Docentia sobre els resultats del professorat del DEMC
el curs passat, amb resultats satisfactoris en general, semblants a cursos anteriors.
El 14% presenta qualificació referent, 44% destacada i 35% favorable. Només
un professor presenta qualificació insuficient. La Directora ha analitzat la situació,
i ha parlat amb aquest professor per buscar les causes. No es considera un
problema greu, en quant que en cursos anteriors tenia molt bona qualificació a
les enquestes dels estudiantats de la mateixa assignatura, i que no ha fet canvis
enguany. Sí que s'ha detectat un nombre de contestacions a les enquestes molt
superior al d'assistència a classe, la qual cosa posa de manifest els problemes de
les enquestes no presencials.
- Arran d'una reunió d'IPs amb la unitat de gestió econòmica on es van manifestar
queixes sobre la poca utilitat de la plataforma de gestió econòmica de projectes,
des de l'ESTCE s'ha fet una sol·licitud a la darrera Convocatòria de la Cartera de
Projectes TI de l'UJI, signada per tots els directors de departaments de l'ESTCE. La
idea és introduir millores que integren les tasques de la unitat de gestió económica,
contractació de personal i els IPs dels projectes.
- Ateses les dificultats pressupostàries, i l'incertesa del seu efecte real en matrícula,
enguany es deixa de finançar des del Vicerectorar el programa Practica a l'UJI.
A instància de 4 titulacions, l'ESTCE va reunir els directors dels graus, i finalment
finançarà aquesta acció en eixes 4 titulacions (una d'elles és Arquitectura Tècnica),
amb 500€ per titulació.
- Des del departament de Física s'ha estat treballant per a la creació d'un grau en
Física. Sembla que des de Vicerectorat inicialment veien amb bons ulls aquesta
iniciativa, però sense deixar clar quants crèdits estaria disposat a finançar. El
director del departament de Física va contactar amb els vicedirectors dels graus
d'enginyeria de la rama industrial, i els directors dels departaments d'ESID i EMC,
amb una proposta de compartició d'assignatures en primer curs. La resposta va ser
negativa, pels problemes que açò suposaria en la renovació de les acreditacions de
les titulacions, tenint en compte els comentaris rebuts en les darreres avaluacions.
Degut a les dificultats pressupostàries que estem patint, el Vicerectorat ha aclarit
que en aquests moments ni Conselleria ni l'UJI estan en disposició de recolzar
la creacció de cap nou títol. Sembla que de tota manera se seguirà treballant, en
espera d'un escenari més propici a 3 anys vista.

3. Assumptes d'aprovació

1. Distribució del pressupost del departament per a l'any 2023

La Directora presenta els criteris utilitzats per a la proposta de distribució del
pressupost del departament. Els criteris són semblants als dels darrers anys.
Això suposa reservar un 7.5 % del pressupost de 422 i del 541 (excepte
manteniment d'equipament) per al fons comú del departament, i distribuir la
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resta entre les àrees considerant els mateixos criteris que aplica l'UJI per a
distribuir el pressupost entre els departaments, a excepció de la partida de
manteniment, on es proposa no diferenciar categories d'equipaments segons
l'import d'adquisició.
Als criteris s'ha afegit també una nota a peu de pàgina en relació al tractament
dels romanents del 541, atès el canvi en les bases d'execució del pressupost
per a 2023.
afecta a la incorporación de remanentes del programa 541-A, que diu que
"La incorporació es farà prèvia sol·licitud, quan el pressupost disponible de
l’exercici en el programa 541-A de la línia genèrica siga inferior al 20 % de la
quantitat assignada inicialment, fins a la quantitat màxima d’aquesta assignació
inicial i, en tot cas, quan es justifique la necessitat amb indicació de les finalitats
concretes a què es va a destinar i de l’import necessari". Encara no està clar
com serà el funcionament, però en qualsevol cas Paloma Crespo ens alerta
que hem de canviar la filosofia de treball i planificar les despeses del 541 per
evitar perdre'l.
També es comenta que no està clar com es realitzarà la gestió de les compres
de llibres a càrrec del pressupost de biblioteca. En un principi anava a deixar de
gestionar-se per les unitats de gestió econòmica, i passava a fer-ho biblioteca.
Però hi va haver queixes pels problemes en el control de la distribució entre
àrees de coneixement. Aquest dijous la Directora està convocada a una reunió
amb Gerència sobre aquest tema.

S'aprova per assentiment la distribució de pressupost (i els criteris
corresponents) de l'Annex I.
Annex I. Distribució del pressupost del DEMC 2023

2. Regles de funcionament d'accions lligades al FLO (finançament lligat a
objectius) per a l'any 2023

Les accions proposades són les mateixes que les dels darrers anys. Tenint en
compte que hi ha previst organitzar 2 congressos internacionals, la distribució
del pressupost entre les accions s'ha modificat lleugerament, pujant fins a
un 40% el total per a les accions 5 i 6. Les regles proposades també són
les mateixes que en anualitats anteriors, si bé s'ha modificat lleugerament la
redacció per tal d'explicitar que tot el que té a veure amb investigació pot ser
sol·licitat pel PDI però també pels investigadors en formació, els contractats per
a investigació i el personal tècnic de recolzament a la investigació. Així mateix,
s'ha eliminat la possibilitat de finançar drets a exàmens, perquè no és possible
segons se'ns ha indicat des de gestió econòmica.

S'aproven per asentiment les regles de funcionament de l'Annex II.
Annex II. Regles de funcionament d'accions lligades al FLO 2023

3. Autoritzacions d'estades de personal acadèmic visitant

Hi ha dues sol·licituds d'autoritzacions d'estades de personal acadèmic visitant:

http://ujiapps.uji.es/goc/rest/reuniones/165597/puntosOrdenDia/165671/acuerdos/167351/descargar
http://ujiapps.uji.es/goc/rest/reuniones/165597/puntosOrdenDia/165672/acuerdos/167352/descargar
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(1) Adrián Mota sol·licita autorització per a Emmanuel Mendoza Bernal,
estudiant de doctorat de la Universidad Veracruzana (México), del 13 de
febrer al 17 de març de 2023. L'objectiu de l'estada és treballar al si del grup
ISTENER en models termodinàmics per avaluar la viabilitat tèrmica, exergètica
i econòmica de centrals de potència utilitzant tecnologia tèrmica oceànica, amb
les apropiades correlacions per a aigua de mar.
(2) Loles Bovea sol·lcitia autorització per a Eduardo Blanco Espeleta, estudiant
de doctorat de la Universitat Politècnica de València, del 16 de novembre
de 2022 al 15 de novembre de 2023, amb l'objectiu de desenvolupar el seu
treball en la línia d'investigació del grup INGRES vinculada amb disseny de
productes en l'àmbit de l'economia circular. Aquesta sol·licitud es va rebre
abans del 16 de novembre, però no es va considerar necessari fer una reunió
del Consell de Departament expressament per a aquest punt. L'estudiant ja
està al departament des de l'esmentada data.

S'aproven per assentiment ambdues sol·licituds d'autorització.

4. Torn obert de paraula

Adrian Mota intervé per a manifestar el seu descontent amb la iniciativa de
motivació presencial en relació a les enquestes a l'estudiantat (van entrar i
eixir de la seua classe en menys d'1 minut). Hi ha diverses intervencions que
narren experiències semblants. Hi ha diferents intervencions mostrant queixes i
descontent amb les avaluacions virtuals. La Directora pren nota per tal de posar en
coneixement la postura del departament als fòrums pertinents (com ara la CEP).
Víctor Roda intervé per recordar que demà dimecres és l'acte de graduació,
animant al professorat del departament a assistir-hi.


